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Vragen m.b.t. Initiatiefvoorstel Commissie Janssen 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
PvdD 1 Er wordt voorgesteld eens per 2 jaar 

beleidsreview te houden op beleids- en 
uitvoeringsprogramma’s (p.5). Hoe is dat 
anders dan de evaluaties die daarvoor 
worden genoemd? 

Het beeld dat de Commissie Janssen heeft 
is dat elk beleids- en uitvoeringsprogramma 
na 4 jaar geëvalueerd wordt op doelbereik 
en inzet van middelen. Halverwege deze 
periode, dus na ca. 2 jaar, zou een 
tussentijdse review moeten plaatsvinden op 
het voortgang van doelrealisatie en inzet 
van middelen zodat PS in positie worden 
gebracht om waar nodig of gewenst bij te 
sturen.  GS heeft toegezegd in de tweede 
helft van dit jaar met een voorstel met 
betrekking tot de implementatie van 
beleidsevaluatie naar de FAC te komen. De 
tweejaarlijkse beleidsreview zal onderdeel 
uitmaken van deze uitwerking. 

GroenLinks 2 In artikel 5 van de voorgestelde Verordening 
Financiële Audit Commissie provincie 
Utrecht staat "De auditcommissie wijst uit 
haar midden een voorzitter en 
plaatsvervangend voorzitter aan. De 
voorzitter is tevens lid van het Presidium".   
Waarom is hier afgeweken van de reguliere 
procedure voor het kiezen van een voorzitter 
die geen lid is van de betreffende 
commissie?   

De huidige FAC is een andersoortige 
commissie dan de reguliere  commissies. 
De huidige FAC bestaat sinds 2018 en kent 
een eigen Reglement van Orde. Dit 
Reglement van Orde wordt ingetrokken en 
voor de voorgestelde toekomstige FAC is 
een Verordening opgesteld welke in de 
plaats komt van het huidige Reglement van 
Orde. Zie ook de beantwoording van vraag 3 
als het gaat om de formele status van de 
FAC.  
 
Commissie Janssen heeft zich daarnaast 
mede laten inspireren door voorbeelden uit 
het land als het gaat om de rol, functie en 
organisatie van de auditcommissie. De wijze 
waarop de gemeente Amersfoort de 
auditcommissie heeft ingericht – en de 
daarbij horende verordening heeft opgesteld 
– heeft de Commissie Janssen 
aangesproken als goed voorbeeld en heeft 
de keus gemaakt om in lijn met Amersfoort 
invulling te geven aan de inrichting van de 
toekomstige FAC. Wat ook afwijkend is ten 
opzichte van de reguliere procedure van de 
andere commissies is dat de leden van de 
toekomstige FAC expliciet op naam 
benoemd worden via een Statenbesluit. 
 
Dat is ook de reden dat voor het kiezen van 
de voorzitter en plv. Voorzitter een 
afwijkende procedure is gekozen. Doordat 
van de reguliere commissies de facto alle 
Statenleden lid zijn, kunnen ook alle 
Statenleden tot voorzitter worden benoemd.  
 

 3 Waarom is ervoor gekozen om in deze 
verordening op te nemen dat de voorzitter 
tevens lid is van het presidium, terwijl het 
lidmaatschap van commissievoorzitters 
reeds is vastgelegd in het Reglement van 
Orde?   

In de huidige situatie kennen we alleen 
formele Statencommissies op grond van art. 
80 Provinciewet. De toekomstige FAC zal 
een adviescommissie worden (artikel 82 
Provinciewet) in plaats van het zijn van een 
Statencommissie. De commissie Janssen 
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ziet nadrukkelijk meerwaarde in het feit dat 
ook de voorzitter van deze adviescommissie 
deel uit maakt van het presidium. Die 
meerwaarde is gelegen in het feit dat de 
FAC de Staten als geheel ondersteunt in de 
kaderstellende en controlerende rol.  De 
voorzitter FAC kan hierin het presidium een 
verbindende rol spelen naar de andere 
commissievoorzitters. 

 4 Hoe wordt gewaarborgd dat de voorzitter 
van de Commissie FAC in het presidium niet 
uitsluitend of met voorrang de belangen van 
deze commissie (waar de voorzitter expliciet 
deel van uitmaakt) behartigt? 

Het bewaken hiervan is aan de voorzitter 
van het presidium en geldt niet alleen ten 
aanzien van de voorzitter van de FAC maar 
is van toepassing op alle voorzitters. 
Bovendien behartigt de FAC naar de aard 
van de commissie de belangen van de 
Staten als geheel en is ter ondersteuning 
van het werk van alle Statenleden. De 
commissie heeft als zodanig geen eigen 
belangen.  

PvdA 5 De commissie wordt pas per 1 januari 2025 
opgeheven, maar het RvO vervalt per 
direct?  

Het huidig RvO vervalt per 1 januari 2025 
als de grondslag van de FAC wijzigt en de 
Verordening Financiële Audit Commissie 
provincie Utrecht in werking treedt.  

 6 Hoe werkt de FAC dan tot 1 januari 2025? Tot 1 januari is er sprake van de huidige 
werkwijze, dus van een formele 
Statencommissie op grond van artikel 80 
Provinciewet en het huidige Reglement van 
Orde voor de Financiële Audit Commissie 
provincie Utrecht. 

 


